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MØDEREFERAT

3. Formondens berelning

Sogsfremlcaggelse:

Referol:

Formonden fremlogde sin beretning. Beretningen blev godkendt.

4. Godkendelse qf regnskob tor 2022

Sogsfremlceggelse:

Årsregnskobet blev udsendt forud for generolforsomling og omdelt på mødet.

Referoi:

Bent Nilsen fremlogde regnskobet.

t. Vedtogelse of forretningsorden for generqlforsomlingen

SogsfremlcBggelse:

Bestyrelsens forslog er vedlogt dogsorden.

Referot:

Forsloget er godkendt.

2. Volg of dirigent.

Sogsfremlceggelse:

Bestyrelsen foreslår Thomos Pederen

Referot:

Thomos Pedersen er volgt



Regnskobet er godkendt uden bemcerkninger.

5. Godkendelse of budget tor 2023

Sogsfremlceggelse:

Kosserne fremlogde bestyrelsens forslog iil budget f or 2023. Ligeledes omdelt og
udsendt inden generolforsomlingen.

Referoi:

Sounoen kommer til of koste co. 250000 kr. hvor de i00000,- er fro friluftsrådet. Der vil
vcere budgetteret med 278.000 kr. til oi opstorte sounoen. Der er et skøn på 60
medlemmer.

Spørgsmål og bemcerkninger:

o Der menes et skøn på 800 kr pr medlem er for meget. At der ikke menes ot
vcere 60 medlemmer.

. Der er diolog om forskellige løsninger. Og forslog til reglerne.

. At der bliver tilsogn om hvem der vil bruge sounoen og hvor mqnge for ot
vcere sikker på of der er nok til of det kon løbe rundt.

. Hvis der ikke vil vcBre nok medlemmer kon viforsøge ondre muligheder.
o Do det meste er fondsmidler er det ikke en risiko for økonomisk tob.
. lforhold til rengøring er budgetteret med of købe rengøring udefro hvis det

ikke kon lykkes inden for medlemmerne.
. Kontingent er pr. person.
o lsommenligning med Gershøjvil Lyndbys souno kun vcere til medlemmer.

Som kon gøre of det er svcert of få det til of lykkes.
. Beløbet på 25000,- kr. som Bylouget hor volgt of bruge er en del of

donotionen fro Roor i 2021.

Bestyrelsens forslog til budget blev godkendt.

6. lndkomne forslog

Sogsfremlceggelse:

Der er ikke indkommet forslog inden deodline.

Referot:

Birger Johonsson tokker for det gode orbejde i bestyrelsen og i vinterbode louget.

Birger fortceller of det ville give god mening of høre omkring hvod vi kon gøre i

forhold til Lyndby kuliurforening hvis denne ikke fortscetter. Jesper svorer of dette er
der snokkei om i Bylougel.

Bjørn Wied spørger ong. trofikken. Hon spørger indtil hostigheden og belcegningen
igennem byen. Der er co.25 huller i vejen gennem Lyndby. Vi oplever of Lyndby
ikke er prioriteret i forhold til vejene og trofikforhold. Dette er der forholdt sig til og vi
vilsnokke med kommunen omkring dette igen.
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Jesper Schlomovitz svorer of der er tiltog iil et møde med kommunen I nceste
måned hvor vi vil forholde os til dette. lscer Lyndby gode som snort bliver yderligere
belostet når rådhuset bliver beboet.

Kenn Zysk spørger ind til rådhuset og hvod der kommer til of ske. Der er ingen der
hor hørt nået omkring hvod der sker deroppe.

7. Volg of bestyrelsesmedlemmer

Sogsfremlceggelse:

På volg er Jesper Schlomovitz {modtoger genvolg), Bent Nielsen (modtoger ikke
genvolg) og en ubesoi bestyrelsespost fro 2022.

Referot:

Jesper Schlomoviiz blev volgt.

Moi Plougmonn Tronholm og Jocob Brondibjerg meldte sig som kondidoter på
mødet og blev volgt.

8. Volg of en suppleont til bestyrelsen.

Sogsfremlceggelse:

På volg er Finn Mejdohl (modtoger genvolg)

Referot:

Finn Mejdohl blev volgt.

I0. I Fostlceggelse of kontingent tor 2023

9. Volg of revisorer

Sogsfremlceggelse:

Volg of revisorer

Referot:

Bent Nielsen blev volgt.

Horry Corstensen bemcerker of hon siillede op som revisor sidste år. Hon er blevet
kontoktet of hovnen iforhold til godkendelse of regnskobet i hovnen. Men hverken
Bent eller Horry hor ikke bådplods i hovnen og kon derfor ikke vcere revisor for
denne. Men det står ikke i Bylouget reglement of når mon er volgt i Bylouget er mon
også revisor for hovnen men det står der ikke i hovnens.

Bestyrelsen vil sommen med Hovneudvolget følge op på dette.
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Sogsfremlceggelse:

Bestyrelsen forslår 200 kr. pr. husstond (ucendret fro 2022).

Referot:

Bestyrelsens forslog blev vedioget.

11. Eventuelt

Sogsfremlceggelse:

Referqt:

Mitzi Jensen fortceller of der hor vcere konstituering i Lyndby porken og snokken
om mere somorbejde med Lyndby by og bådelouget. Der er snokket om ot
somorbejde med Bylouget iforhold til qt skobe bedre trofikforhold med
kommunen. Do der opleves of vejene også i Lyndbyporken er ødelogte.

Bestyrelsen vil følge op på dette.

Bestyrelsen ønsker of kunne love forskellige udvolg. Eks. Lyndby hovn - Lyndbys
folkekøkken - Lyndbys vinterbodere.

Et udvolg vilvcere:

. når der er en formålsbeskrivelse evt vedtcegter.
o At der er min 3 personer ( ikke nåei mox)
o At der er en koordinotor
. At der evt er en der er onsvorlig for økonomien.
. At der holdes mindst et årligt plonlcegningsmøde, hvor udvolgei konstituere

sig.

Bylouget hor ploner om følgende udvolg:

. Hovneudvolg er nedsot 16.3.23

. Lyndby vinterbodere er nedsot september for 22

. Lyndbys folkekøkken er nedsot i ougust 22

. Lyndbys orrongements udvolg skol opreties Korino Abrohomsen melder sig.

. Arbejdsholdet (telt og gode kcer mm.) skol oprettes. Henrik melder sig.

. Eventuelt et Trofikudvolg
o Eventueli et Stiudvolg

Diolog om hvod der kon gøre of folk ikke melder sig. At Medlemmer ikke vil binde
sig ved novn.

Spørgsmål til oi oendre udvolg til orbejdsgruppe. At det er en specifik person i

Bylouget som er tovholder for orbejdsgruppen.

Diolog omkring hvordon mon kon involvere kuliurforeningen og bokke om deres
og Bylouget orrongementer.

Byhus projektet er på stondby do der pt ikke er nået sted ot bygge et byhus. Der
hor vcBret snok med Phillip om grunden foron hons gård. Der blev fortolt of det pt
ikke er muligt.
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Referotet godkendt:

Generolforsomlin gens dirigent


